
Zápis č. 2/2015 ze schůze výboru České farmaceutické společnosti ČLS JEP, z. s. 

konané dne 4. 3. 2015 na Farmaceutické fakultě UK v Hradci Králové od 10:00 do 13:30 hod. 

Přítomni: Doležal, Grodza, Rotterová, Malý, Solich, Vlček, Kotlář, Jahodář, Holub. 

Omluveni: Hojný, Zajícová. 

Host: doc. Šimůnek (děkan FaF UK). 

 

1. Úvodní slovo předsedy 

Přivítání členů výboru, hosta, program schůze. 

 

2. Diskuse s děkanem Farmaceutické fakulty UK v Hradci Králové 

Předseda představil děkanovi doc. Šimůnkovi přítomné členy výboru, následovala diskuse, ve které 

pan děkan potvrdil zájem pokračovat ve spolupráci s ČFS a podporovat i nadále její činnost (sídlo ČFS 

na FaF UK, přesun webových stránek ČFS na server fakulty). Děkan informoval členy výboru o 

probíhající rekonstrukci fakulty a s tím souvisejícím přemístěním pamětní desky obětem nacismu 

z řad lékárníků ve vstupním prostoru fakulty. Výbor s přemístěním pamětní desky, která je majetkem 

ČFS, souhlasil. Výbor doporučuje doplnit pamětní desku o stručný text, který by vysvětlil historii a 

důvody vzniku této pamětní desky. Další diskuse se dotýkala společného postupu při organizaci 

pregraduálního a postgraduálního vzdělávání a při pořádání konferencí a dalších odborných akcí.  

 

3. Organizační záležitosti 

Přihlášky a odhlášky – informace o e-mailu prof. Opletala, který se od září 2014 snaží vystoupit z ČFS 

– údajně nebyl úspěšně vyplněn patřičný formulář. 

Webové stránky – sekretář Malý popsal současný stav rekonstrukce, výbor souhlasí s převedením na 

server FaF UK, předseda ČFS požádá doc. Komárka, aby převedl svá administrátorská práva na nový 

výbor.  

Výbor doporučuje přidat na webové stránky ČFS link na nově schválené Stanovy ČLS JEP z. s. 

 

4. Časopis Česká a slovenská farmacie 

Předseda ČFS oslovil dopisem vedení tří fakult (FaF UK v Hradci Králové, FaF VFU v Brně a FaF UKo 

v Bratislavě), ve kterém je informoval o změnách v redakční politice a požádal je o zveřejnění této 

informace mezi akademickými pracovníky a studenty doktorského studia. 

Trvá úkol uvolnit plnou verzi obsahu časopisu i v anglické mutaci. 

Trvá úkol inovovat složení redakční rady – noví členové redakční rady by se měli aktivně podílet na 

vyhledávání autorů – mladých kolegů na fakultách v Hradci Králové, Brně a v Bratislavě. První číslo 

časopisu ročníku 2015 otisklo vybrané abstrakty z 5. Postgraduální a 3. postdoktorandské vědecké 

konference, která se uskutečnila na Farmaceutické fakultě UK v Hradci Králové 3. a 4. února 2015. 

 

5. Informace pro sekce 

Připravuje se formulář „Žádost o finanční podporu výjezdu do zahraničí na odbornou akci“. 

VI. Zimní konference „QUO VADIS NEMOCNIČNÍ FARMACIE?“ pořádaná od 29. do 31. ledna 2015 

v Jihlavě byla úspěšná – výbor děkuje všem organizátorům. 

V roce 2016 se bude konat sjezd ČFS, výbor navrhl sjezdu spojení s kongresem Praktického 

lékárenství v Olomouci v květnu 2016. 



Oslava 85. narozenin prof. Květiny se uskuteční 18. 6. 2015 v odpoledních hodinách v Hradci Králové. 

Na zasedání výboru budou postupně zváni předsedové sekcí a spolků. 

 

6. Zahraniční aktivity 

Výbor podpořil vyslání nemocničních lékárníků na kongres EAHP v Hamburku (březen 2015). Seznam 

účastníků: Heislerová, Hoffmannová, Holub, Holubová, Kellerová, Kolárová, Kosařová, Kotlář, Lisá, 

Lžičař, Mučicová, Rotterová, Šilerová, Šnajdrová, Urbaníková, Vegerbauer. Náklady budou pokryty 

sponzorskými příspěvky poskytnutými ČFS. 

 

7. Asociační management s firmou Guarant 

Z důvodů sněhové kalamity se předchozího jednání výboru ČFS a firmy Guarant neúčastnilo hned 

několik členů výboru, proto bylo jednání o podpisu asociační smlouvy odloženo. Výbor projednal 

nabídku firmy Guarant - služby „asociačního managementu“. Výbor doporučuje spolupracovat 

s firmou Guarant i nadále při organizaci odborných akcí. 

Výbor se rozhodl nepověřit firmu Guarant 

 pořádáním výborových schůzí v sídle Guarant International (technika, občerstvení, zápisy) a 

vytvořením funkce asociační manažerky z důvodu finanční náročnosti, 

 právní a technickou pomocí při založení spolku, 

 spravovat pro ČFS daňové poradenství a vedení účtů, zřízení podnikatelského účtu u FIO 

banky – výbor bude maximálně využívat služeb sekretariátu ČLS JEP, z. s., 

 založením a modernizací webových stránek včetně grafických návrhů – výbor využije nabídky 

FaF UK. 

 

8. Různé 

Prof. Vlček informoval o dvou mezinárodních konferencích (ISOP a ESPACOMP), které se uskuteční na 

podzim 2015 v České republice. Detaily na http://isop2015prague.org a www.espacomp.eu. 

 

9. Příští schůze výboru 

Příští schůze výboru se uskuteční v Lékařském domě v Praze 21. 4. 2015 od 12:00, na výbor schůze 

bude pozván i předseda ČLS prof. Svačina a prezident ČLnK Dr. Chudoba, předsedkyně revizní komise 

Dr. Lisá a pověřená předsedkyně Sekce farmaceutických asistentek. 

 

 

31. 3. 2015       zapsal: M. Doležal 

kontrolu provedl: J. Malý 


